
 

 

 

 

ÅRSMELDING 2017 FOR KFUM HÅNDBALL, STAVANGER. 

 

KFUM håndball, Stavanger gjennomførte årsmøte 21.03.2016. 

Styret har for sesongen 2016 / 2017 har hatt følgende sammensetning: 

Styrets sammensetning i dag.: 

Leder: Christian Berven 2004 Fra 2015 

Nestleder / kasserer Lars Mølster 2003 Fra 2017 

Sportslig ansvarlig Marianne Forgaard Paulsen 2007 Fra 2015 

Dugnadsansvarlig Siv Helen Østerhus 2008 Fra 2015 

Web / info.ansvarlig Sveinung Skjeggestad 2002 Fra 2016  

Medlemsansvarlig Lone Trædal 2006 Fra 2015  

Arrangement ansvarlig Stig Walberg 2005 Fra 2014 

Sponsor / sportslig mini Siw Schønberg 2001 Fra 2016 

Materialforvalter Jorun Hamre Vraalstad 2000 Fra 2016 

   

Dommeransvarlig Njål Idsø 

 

Styret har hatt 8 styremøter fram til årsmøte. 

 

Christian Berven har vært leder 2017 / 2018. 

Lars Mølster har vært kasserer / nestformann 

Styret har representatnter fra 2008 - 2000 

 

KFUM Håndball Stavanger er en klubb i nærmiljøet/skolekretsen Stokka/Eiganes 

området.  De fleste av våre medlemmer kommer i fra Lassa og Eiganes skole, samt noen fra 

Våland, Tasta, Tananger og Storhaug 

I  2017 har medlemstallet har hvert 270 (252 i 2016) medlemmer,  38 trenere og oppmenn,  

(9)styret og (10)dommere. Trenere og oppmenn er en uvurderlig ressurs for klubben og 

utgjør til største del foreldre som bidrar med sine ressurser i sin fritid. I tillegg har klubben et 



godt etablert dommer miljø. Dommer ansvarlig satset på å utvikle/trene de største 

jentespillerne i klubben til å dømme kamper i mini- og aktivitets serien. Klubben har flere nye 

dommere fra 2003 laget. 

I 2017 har vi ikke fått tilskudd av et nytt lag for jenter 2011, men fem spillere som trener 

sammen med 2010. Det jobbes med å få på plass et 2011 lag. 

Klubben etablerte konkret lag samarbeid med andre klubber i 2016. Det var samarbeid 

mellom KFUM og Brodd for J – 2001 og samarbeid med Randaberg for J – 2002. 

Disse lagene fortsetter sammarbeidet i 2017/ 2018, men 2001 har fått enda to lag inn som 

sammarbeidslag (Hundvåg og Randaberg) 

 

MEDLEMMER – ANTALL LAG: 

Klubben har i sesongen 2016 / 17   270 (252 i 2016) medlemmer. 

Klubben stiller 17 lag i seriespillet, 35 spillere i minihåndball og 47 spillere i aktivitets serien. 

J – 2001 har deltatt på soneutviklingsmiljø for J – 15. 

Klubben har 39 trenere og oppmenn som er en uvurderlig ressurs for klubben og utgjør i 

største del foreldre som bidrar med sine ressurser i sin fritid. For J – 2001 deltar det trenere 

fra Hundvåg og J – 2002 har trenere fra Randaberg. 

Klubben har 23 aktive dommere / aspiranter i regionens serie- / aktivitets- og minihåndball 

spill. 

TRENING: 

J – 2010 startet treningen på Madlavoll skole i jan. 2016 men kom inn i Ynglingehallen fra 

høsten 2016.. 

Klubben har fått disponere noen timer i Tasta Fjellhall på  fredager fra Volleyball. Fra januar 

2017 bli vi fratatt denne treningstiden. 

Klubben fikk tildelt 2 treningstimer i Vikingehallen pluss 1 time som Brodd fikk tildelt til J - 

2001. 

Samarbeidet med Brodd og Randaberg har resultert i at J – 2001 har fått treningstid i 

Storhaughallen og J – 2002 i Randaberghallen. 

 

TRENERKURS: 

Klubben satset på å videre utvikle trenere i klubben, og jobber aktivt med at trenere skal 

kurses. 

 

PRESTASJONER: 

Det har vært en flott sesong for hele klubben og vi ønsker å trekke frem noen av alle 

prestasjonene her. 

J-2005 Vant finalen i Sandnes Sparebank Cup og i TROLL CUP. Kristiansand 



J – 2004 Vant til finalen i Sandnes Sparebank Cup, og vant sin klasse i TROLL CUP, 

Kristiansand 

J-2002 Spilt A-finale i Sandnes Sparebank Cup 

J – 2001 har i 2017 tatt seg til Bring serien. 

Arrangementer: 

Mai 11, 2017 deltok over 200 håndballspillere på KFUMs årsfest i Ynglingen. Etter pølser, 

brus, kaker, medaljer, innsatpremier og lotteri ble det delt ut to hederspriser. Årets KÅFÅ til 

Rolf H Holmboe. Årets hederspris ble tildelt Kjell Petter Lura for utrettelig innsats i over 50 år!  

De fleste lagene har også deltatt på Kake, Kviss, Kapell før påske og til jul 2017. 

Tilbakemeldingene fra deltakerne har vært positive.  

Økonomi: 

Klubben klarer fortsatt å ha en bærekraftig økonomi med et regnskap som viser et overskudd 

på ca. kr 62 435 for hele KFUM, Klubben gikk med et mindre underskudd på kr 7 798 mens 

lagene hadde samlet et overskudd på kr 70 233.  

OPPSUMERING:  

KFUM Håndball har fremdeles flere utfordringer som klubb som det må jobbes videre med, 

både fra styret og andre ressurs personer i klubben. Det er bland annet en utfordring å få nok 

kvalifiserte trenere til lag over en hvis alder slik at de får et ekstra puff.  

Den største utfordringer er imidlertid å få nok treningstid til lagene som ønsker å satse og 

plass til oppstart av nye årsklasser. Dersom vi ikke lykkes med å få mer treningstid i haller vil 

vi som klubb risikere å stagnere. Ynglingehallen er sprengt. Dersom prosjektet med et 

påbygg av gymnastikksal, i forlengelsen av hallen, ikke blir realisert vil det se mørkt ut for 

klubben. Det vil være tragisk i og ved at klubben i dag, strutter av energi som har gitt oss en 

meget god utvikling. Vi har som mål å etablere et nytt lag av 1. Klassinger hvert år. 

 

Vi har i 2017 lykkes med i innføre regnskapsprogrammet Visma og det er blitt en helt annen 

og bedre struktur på økonomistyringen.  

Det har vært en stor innsats fra ledere og spillere i de forskjellige dugnadene som er blitt 

gjennomført. 

Stavanger, 22.02.2018. 

 

 

Christian Berven 

Leder. 

 

 

 

 


